

Gin Meridor

HISTOIRE - STORYTELLING

Créé en / Created in : 2016



Premier London Dry Gin créé en Vallée de la Loire, Gin Meridor est issu d'une seule et unique distillation de tous les ingrédients dans les alambics historiques de la Distillerie Combiér. La recette développée par Franck Choisine est le fruit de plus de deux années de recherche. Parfaitement adaptés à ce type de spiritueux, nos alambics à longs cols de cygne permettent d'extraire un maximum de parfums des ingrédients soigneusement sélectionnés. Aimé des spécialistes et récompensé dès sa naissance, Gin Meridor doit son nom à la dame de Montsoreau devenue Diane de Meridor sous la plume d'Alexandre Dumas.

Gin Meridor is the first Loire Valley produced London Dry Gin. The recipe created by Franck Choisine is the fruit of over two years of research and development and is achieved by distilling all the ingredients together in Combiér's historic alembic stills. Perfect for this style of spirits, the stills, with their exceptionally long swan necks extract a maximum of fragrance from the carefully chosen ingredients.

A favourite with gin specialists, Gin Meridor won prestigious awards the first year of its release. It owes its name to Diana of Méridor the romantic heroine of Alexandre Dumas novel La dame de Monsoreau.

PRODUIT - PRODUCT

% vol. :	41.9
Sucre / Sugar (g/L) :	0
Process :	Distillation
Fruits & Plantes / Fruits & Botanicals :	Pétales de rose, fleurs de sureau, baies de genièvre et graines de coriandre, écorces de citron, racine d'iris, poivre indien (cubèbe) et réglisse. <i>Rose petals, elderflower, uniper berries, coriander, lemon zest, orris root, cubeb, liquorice.</i>

DISTINCTIONS - AWARDS



Cristallin, avec un nez floral subtilement épicé, Gin Meridor envoûte par la douceur des pétales de rose et fleur de sureau et ravive la finale par ses notes poivrées. Entre élégance et caractère, Gin Meridor ne laisse pas indifférent.

Transparent with a subtly spiced, floral nose, Gin Meridor enchants with the soft fragrance of rose petals and elderflower combined with a peppery finale. Both elegant and characterful this is a gin that won't leave you indifferent.

Distillerie Combiér - 48 rue Beaurepaire 49400 Saumur - FRANCE
+33 (0)241.402.300 info@combiér.fr export@combiér.fr
TVA FR56410292684 - SIRET 41029268400017 - APE 1101Z

www.combiér.fr

DISTILLERIE
COMBIÉR
FRANCE 1834